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Még nincs értékelve

Mérték   

    Eluralkodott rajtunk a pillanatnyi pánik
, hogy szeretett és óvott ellenzékünk (ami nem a miénk, hanem az unokáinktól kaptuk kölcsön) a János
Kórház felújítása kapcsán hirtelen összeomlik, mint egy Windows. Mert mit is lehet kezdeni azzal, hogy ez
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a rettenetes parancsuralmi rendszer egyszer csak kiveszi az utolsó jokert a pakliból, a minden fejlesztéssel
szembeállítható bezzegazegészségügyet?
Van szívünk, segítünk. Haladó felebarátaink számára gyorsan összeállítottuk azt a kommunikációs csokrot, amivel
fideszes ismer?seiket ezentúl is sarokba tudják szorítani a Facebookon.

Látszatintézkedés, kés?, lopás, mutyi!
Ki fog dolgozni a gépeken, ha már az utolsó is lekapcsolta a villanyt?
Ez kevés, lényegében semmi!
Hol a megígért szuperkórház?
Az egész csak azért van, hogy elterelje a figyelmet arról, mekkora baj van az egészségügyoktatásban.
Na persze a XII. kerületi János kórház. Tudjuk, ki lakik a XII. kerületben.
Ezt is még Horváth Ágnes hozta ide.
9,3 milliárd forint az budapesti lakosonként 4500 forint. Miközben tízszázezreket fizetünk be havonta az
államnak!
Mészáros Úr ma is átnyálazta a Közbeszerzési Értesít?t az enyves kis mancsaival, és megelégedéssel
nyugtázta, hogy újabb kórházat újíthat fel patent, európai min?ségben, miközben a teljes összeget
ellophatja, és személyesen nyújthatja át egyben, maradéktalanul a Szultánnak.
Amúgy meg nem tudjátok, mi van vidéken, egyre több helyen nincsen háziorvos, erre meg bazmeg
milliárdok mennek el!
Látszik, hogy mióta a szakértelem kiiratkozott a kormányzásból, azóta csak ilyen ál-, és alibicselekvésre
futja. Üveggyöngyöket szórnak tulajdonképpen a disznónak nézett, megvetett emberek elé.
Orbán fél stadionnyi pénzt odavet az egészségügynek 8 év nemkormányzás után.
Tudatos fejlesztési koncepció? Ugyan! Csak szórjuk a pénzt, mintha nem lenne holnap!
Ez nem oldja meg a várólisták problémáját.
És az oktatásra ki fog költeni, hm?
Inkább a Merényire kéne költeni, hogy ne potyogjanak a patkányok a plafonról.
A Jahn Ferenc kórházban meghalt egy besurranó hajléktalan, erre felújítják a Szent János kórházat…
Gratulálok…! A fontos problémákkal kellene el?bb foglalkozni, tisztelt politikus urak!!!

www.tutiblog.com  

  
Tisztelt olvasók!
Legyenek olyan kedvesek és támogassák "lájkukkal" a Flag Polgári Magazin Twitter oldalát a következ? címen:
https://twitter.com/syracuse73. illetve a Facebook oldalát pedig az alábbi címen:
https://www.facebook.com/flagmagazin
- Minden "lájk számít, segíti a magazin m?ködését!

Köszönettel és barátsággal!

www.flagmagazin.hu
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